



FORMALITES LOCATIVES



L'ENTREE DANS LES LIEUX :

Vous avez payé votre dépôt de garantie, vous allez pouvoir préparer votre entrée dans le logement.

Pour la prise de rendez-vous, vous recevrez un mail automatique avec un lien pour prendre rendez-vous pour la remise des clefs.

Attention, vous avez 7 jours ouvrables à compter de la date prévue d'arrivée pour prendre possession des lieux.

Au-delà du délai imparti, la réservation sera annulée et le logement sera proposé à un autre étudiant.

Attention, toute démission doit être signalée avant la date de début d'admission en résidence.

Au-delà, les frais d'avance sur redevance resteront acquis par le Crous de Bordeaux-Aquitaine.



RENTAL FORMALITIES



ADMISSION TO YOUR ACCOMMODATION:

Once you have paid your deposit, you will be able to prepare for admission to the accommodation.

To make an appointment, you will receive an automatic email with a link to make an appointment for handing over the keys.

Please note: You have 7 working days from the date of arrival to take possession of your accommodation.

Beyond this, the reservation will be cancelled and the accommodation offered to another student.

Please note: If you no longer wish to retain your accommodation, notification must be sent before the date on which you are to be admitted to the residence.

Beyond this, the advance fee you have paid will be retained by Crous de Bordeaux-Aquitaine.